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from small beginnings comes great things伟大始于渺小。下面为小编整理的正能量的英文短句。

1、I’m not afraid when the rain won’t stop.任大雨倾盆，也不曾畏惧。

2、Make the world a good place.让我们携手将世界变得更加美好。

3、Life is a progress and not a station.人生不是一个站点，而是一段旅程。

4、Love is everywhere.爱，无处不在。

5、You’re a firework. Come on show them what自由游 you are
worth.你是夜空中别样的烟火，让世界见证你的光芒吧。

6、与其降低你的开支，不如去尝试增加你的收入，这就是努力的理由。Instead of reducing your expenses, try to increase
your income. That’s why you work hard.

7、活着就该逢山开路，遇水架桥。生活，你给我压力，我还你奇迹!To live is to open roads in mountains and build
bridges in waters. Life, you give me pressure, I also you miracle!

8、在人生的道路上，从来没有全身而退，坐享其成，不劳而获一说。你不努力，就得出局。On the road of life, never
retreat from the whole body, enjoy its achievements and get something for nothing. If you don’t work hard, you’re out.

9、单枪匹马你别怕，一腔孤勇又如何，这一路你可以哭，但不能怂，总得熬过无人问津的日子，才能迎来掌声和
鲜花。D针掉到大海里怎么办on’t be afraid to shoot a single horse. What about being alone and brave? You can cry all the
way, but you can’t be angry. You have to go through the days when nobody cares about it to welcome applause and flowers.

10、要像溺水的人渴望呼吸一样渴望成功，一秒钟也不能松懈，不然你觉得你凭什么赢。Be as eager to succeed as a
drowning person is to breathe, and don’t slacken歌手2018总决赛 off for a second, or what do you think you’re going to win?

11、Don’t worry when you are not recognized, but strive to be worthy of
recognition.如果不被别人认可，不要担心，要努力让自己值得被认可。

12、When小寒是几月几日 you have exhausted all possibilities, remember this: you
haven’t.当你已穷尽所有可能性时，要记住：还是有可能。

13、Keep your face always toward the sunshine—and shadows will fall behind
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yo旅游业务员u.总是面向阳光,阴影就会被甩在身后。

14、The power of imagination makes us infinite.想象力让我们突破极限。

15、The world is full of magical things patiently waiting for our wits to grow
sharper.世界充满了神奇的东西，它们在耐心地等待我们变得更有智慧。
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